
  

 

Schriftelijke vragen op basis van artikel 45 van het reglement van orde van de gemeenteraad van 
Zwolle 

Aan: College van B&W van de gemeente Zwolle 

Van: CDA (Jan Nabers), D66 (Sonja Paauw), SP (Brammert Geerling) en PvdA (Jan Slijkhuis) 

d.d.: 15 juni 2020 

 

Op 15 juni 2020 heeft de fractie van CDA Zwolle onderstaande mondelinge vragen gesteld tijdens de 
besluitvormende gemeenteraad. De wethouder gaf op slechts een deel van de vragen antwoord. 
Inhoudelijk gaf de wethouder aan de situatie voor haar een verrassing was en dat ze mondeling op 
de hoogte was gesteld door Libéma met betrekking tot de personele situatie. Tot een bestuurlijk 
gesprek met Libéma was het nog niet gekomen.  

Als extra vraag zouden wij het college gezien de urgentie willen vragen de gemeenteraad vóór 1 
oktober 2020 uitvoering inhoudelijk te informeren over de scenario’s en de stand van zaken rondom 
grootschalige evenementen die spin-off hebben voor Zwolse ondernemers.  

 

Gestelde mondelinge vragen 
Veel Zwolse ondernemers hebben het, als gevolg van de corona-pandemie, extreem zwaar en vrezen 
voor het voortbestaan van hun onderneming. Zo weten we uit betrouwbare bron dat de Zwolse 
horeca in de binnenstad in de afgelopen weken, na de lockdown, op ongeveer 50% van haar 
reguliere omzet zit. We moeten er met elkaar alles aan doen om, binnen de mogelijkheden, weer 
meer mensen een bezoek aan Zwolle te laten brengen.  

In de afgelopen weken hebben we diverse berichten ontvangen dat de IJsselhallen haar grootschalige 
evenementen op korte termijn uit Zwolle gaat weghalen en de IJsselhallen gaat sluiten en afstoten. 
Grootschalige evenementen die veel bezoekers trekken, bezoekers die voor een deel, ook een 
bezoek brengen aan de Zwolse binnenstad en soms hier blijven overnachten. Een belangrijke Spin-off 
die we de komende jaren echt keihard nodig hebben om onze Zwolse ondernemers, die bedreigt 
worden in hun voortbestaan, perspectief te bieden.  

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen aan de wethouder: 

1. Welk bericht heeft het college van B&W van Libéma ontvangen over het weghalen van 
grootschalige evenementen uit de IJsselhalen en het sluiten en afstoten van de hallen? 

 

2. Wat staat daarin over de termijn waarop dit gaat gebeuren?  



3. Staat in de overeenkomst een aantal evenementen (groot en klein) dat Libéma verplicht 
moet organiseren?   

Zo ja, 

a. Is het college van B&W reeds met Libéma in gesprek over het volledige nakomen van 
de overeenkomst tot en met 2024? 

b. Is het denkbaar – dat wanneer Libéma dit niet wil - het college van B&W met Libéma 
afspraken maakt om Libéma de resterende termijn van de overeenkomst te laten 
afkopen?  

Zo Nee, 

c. Is het College van B&W bereid op korte termijn met Libéma afspraken te maken, 
zodat de huidige overeenkomst wordt ontbonden?  

 

4. Is het college bereid in gesprek te gaan met andere partijen die evenementenlocaties 
exploiteren om de periode tussen vertrek Libéma en start bouw van de huizen op de locatie 
IJsselhallen gebruik te blijven maken van de bestaande hallen?  

 

5. Heeft het college van B&W diverse scenario’s klaarliggen om te zorgen dat in de periode 
tussen vertrek Libéma en start bouw van de op de locatie IJsselhallen grootschalige 
evenementen in Zwolle gehouden kunnen worden huizen? We gaan er daarbij vanuit dat een 
stedenbouwkundige ontwikkeling als deze tussen de 7 en 10 jaar duurt, de IJsselhallen 
zouden dus waarschijnlijk tot 2029 nog gebruikt kunnen worden?  

 


